

February 25

2月25日

Dear Students, Parents, and Colleagues,

亲爱的学生家长 and 各位同事

Next week marks the first week of our Week Without Walls camps series with the years 3 and 4 going on an overnight trip. Needless to say, our students and teachers are quite excited at the idea of spending a few days away from school. We wish them to have a wonderful and memorable trip.

下周是我们“无墙周”夏令营系列的第一周，3 年级和 4 年级学生将进行过夜旅行。毫无疑问，我们的学生和老师们对离开学校进行几天的校外出游的想法感到非常兴奋。我们希望他们有一个美好而难忘的旅行。

Congrats Seniors and Year 10!

祝贺高年级和 10 年级的学生！

Our year 10 and 12 students just went through a long week of mock exams, aiming at preparing them to the “real” exam session in May. Since Covid however, the IB has become even stricter on the year 12 predicted grades, consequently adding more weight to the mock exams.

我们 10 年级和 12 年级的学生刚刚经历了漫长的一周模拟考试，旨在为 5 月份的“真正”考试做好准备。然而，自 Covid 以来，IB 对 12 年级的预测成绩变得更加严格的考量，因此增加了模拟考试的权重。

Let's Elevate UISZ Together!!!

让我们一起提升 UISZ

Please encourage all members of the community to fill out the survey “Elevate UISZ” so we can get a better grasp at what the desires of our community. You can find the QR below.

我们社区的所有成员填写“提升 UISZ”调查表，以便我们更好地了解社区的需求。你可以在下面找到二维码。

UPAZ Meeting

家委会会议

Last, thank you very much to all of those who attended the UPAZ meeting today. You can find the notes of the agenda in English, Chinese, and Korean below.

最后，非常感谢今天参加 UPAZ 会议的所有人。您可以在下面找到英文、中文和韩文的议程说明。

Date 日期 날짜	Time 时间 시간	Event 活动 이벤트	Parents invited? 是否邀请家长 학부모 초청 여부	Event description 活动详情 이벤트 개요
------------	------------	--------------	-----------------------------------	-------------------------------

March 2-4 3月2日至4日	All day 全天	Year 3-4 Camp with Insight adventures 3-4 年級的洞察力探險之旅	No, sorry! 不邀請	
March 14-18 3月14日至18日	All days 全天	Week Without Walls 无墙周	No, sorry! 不邀請	Years 5-12 Overnight trips 5至12年級的過夜旅行
March 24 3月24日	2:30 to 6:00pm 下午2點半到6點	Parent-Teachers Conferences Part I 家長會第一場	Yes 邀請	The conferences will be held in the presence of the student, the parents, and the teacher. 會議將在學生、家長和老師在場的情況下舉行。
March 25 3月25日	9:00 am to 2:30 pm 早上9點到下午2點半	Parents-Teachers Conferences Part II 家長會第二場	Yes 邀請	The conferences will be held in the presence of the student, the parents, and the teacher. 會議將在學生、家長和老師在場的情況下舉行。
March 25 3月25日	From 2:30 pm to 6:00pm 下午2點半到6點	Family-Sports Afternoon 家庭運動日（下午）	Yes 邀請	Parents, students, and employees are invited to wear their sport clothes and engage in fun, family friendly games 家長、學生和員工被邀請穿上他們的運動服，參加有趣的家庭友好遊戲，



Sebastien Pelletier
Head of School | UISZ
廣州增城譽德萊外籍人員子女學校校長